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Z A P I S N I K 
s 28. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 25. travnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 
prostorno uređenje i promet, Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica,  Indira Rački Joskić, 
ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Irena Žagar, odgajateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ 
Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe 
za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Zrinka Ružić, službenica u Odsjeku 
za proračun i financije, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak-Delnice“ d.o.o. i Klaudija Kumpar, tajnica 
gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali gradonačelnik Ivica Knežević te Đulio Jusufi, Zvezdana Jerković i 
Tomislav Mrle koji su poslali svoje zamjene. 

 
MARTINA PETRANOVIĆ 
- Obišao se prostor Doma OS RH vezano uz eventualno preseljenje knjižnice u taj prostor. 
- Kontaktira se s Državnim arhivom vezano uz izradu dosjea obzirom na proglašenje 

Damskog mosta kulturnim dobrom. 
- Kolegica Sanda obavlja poslove iz svoje nadležnosti. 
- Održana je sjednica Socijalnog vijeća. 
- Imat ćemo raskid ugovora o stipendiranju. 
- Radila se bagatelna nabava. 

 
DARIO MEDVEDEC 
- Dovršetak priprema za večerašnji humanitarni koncert. 
- Najava za disk-golf – ekipa će doći u utorak, pokazat će im se prostor. 
- Jučer je održan sastanak sa zamjenikom predsjednika Skupštine Grada Zagreba, 

potpredsjednicom Hrvatskog olimpijskog odbora, predsjednikom Klizačkog saveza te 
predstavnikom Hokejaškog kluba Medvešćak. 

- Obavljaju se pripreme za Proljetni sajam, caffe bar će raditi. 
 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Ispunjeno je sve što je planirano – redovita nastava i praktične vježbe. 
- Uređivao se prostor, kosila trava. 
- Pronaći jamstvo za jedan manji agregat – donacija Euroherca radi otklanjanja kvara. 
- Danas će iz Zagreba dopremiti knjige potrebne za predavanje u Vrbovskom. 
- U tijeku su pripreme za obilježavanje Dana sv. Florijana. 
- Odazvat se sjednici Skupštine Vatrogasne zajednice PGŽ. 
- Uz Policiju, JVP će izložiti i dio svojih vozila. 

 
IRENA ŽAGAR 
- Obilježen je Dan planete Zemlje. 
- Aktivnosti na otvorenom nisu realizirane zbog lošeg vremena. 



- Bajkeri su ofarbali drvene površine i zasadili voćke dobivene od Grada. 
- Vrše se pripreme za sudjelovanje na Dječjoj olimpijadi, svi potrebni podaci prenijeti su 

HOO odnosno organizatoru – Zajednici sportova PGŽ, djeca svakodnevno treniraju. 
- Ravnateljica je prisustvovala radu Županijskog suda kao sudac porotnik. 
- Izvršen je uvid u rad skupine Bubamarci. 
- Sređuje se pedagoška dokumentacija. 
- Ravnateljica sređuje podatke za web stranicu Udruge Lijepa naša. 

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Izrađen je i otpremljen raspis za novu Skupštinu s pratećim obrascem za prijavu osobe 

koja će biti predstavnik u tijelu Skupštine u naredne 4 godine. 
- Promidžba – snimala se emisija Labirint, bio je prilog vezan uz Goransku biciklističku 

transverzalu odnosno druženje s novinarima HRT-a. 
- Dorađen je izlet za grupu umirovljenika koji dolaze iz Zadra. 
- Otpremljeni su pozivi vezano za učeničke zadruge kako bi se uključile u proljetni sajam. 
- Aktiviran je račun TZ pri portalu „Put pod noge“ za uključivanje našeg područja u 

obilazak u tom smislu. 
- Izrađen je predložak za tisak, letak za sutrašnju manifestaciju Gorski kotar u metropoli. 
- Usklađeni su termini i još uvijek se usklađuju za bilbord kampanje – to su promidžbene 

ploče koje se instaliraju na područjima koje zakupljuje TZ Kvarnera i na tim pločama 
ćemo i mi dobiti mjesto i vrijeme za oglase za destinacije Gorskog kotara. 

- Izvršen je novi postav postera i reklama u auli suvenirnice. 
- Odaslane su medijske najave za večerašnji humanitarni koncert Goranskih risova. 
- Zasebni razgovor je vođen s Hrvatskom televizijom koja je jučer imala sastanak vezano uz 

kamere koje će rasporediti danas na teren. Danas ćemo saznati dobivamo li kameru za 
koncert ili ne. 

- Odgovori na upite kojih ima sve više. 
- Obavljen je u banci razgovor za mogući kredit koji bi se digao da se izvučemo iz teške 

situacije. 
- Izvršeno je informatičko održavanje vezano za servis kompjutora. 
- Sutra će dvije predstavnice biti na manifestaciji Gorski kotar u metropoli, bit će odjenute u 

narodnim nošnjama, biti će 8 štandova. 
- Na upit Katarine Mihelčić vezano uz raspravu na jučerašnjem sastanku Vijeća za 

suzbijanje kriminaliteta, odgovorila je da postoji jedan prostor koji su svojevremeno 
koristile gerontodomaćice a koji bi se mogao koristiti kao info punkt policije i ostalih 
institucija te psihološko savjetovalište za djecu i odrasle. Prostor je uređen i primjeren je te 
maksimalno diskretan. Grad je vlasnik prostora. 

 
NIKOLA MUVRIN 
- Redovno se održavaju javne površine i prazne kante za smeće. 
- Počela je košnja. 
- Klupe za park se popravljaju. 
- Na mjestima koja je uništio led posađeno je ukrasno grmlje. 
- U planu je izrada kamenjara s prirodnim kamenom. 
- Danas će se održati sastanak s gospođom Kosić iz Benusi-a, vezano uz nabavku većeg 

kamiona. Nastojat će se dobiti sredstva od Fonda za zaštitu okoliša. 
- Pripremljena je dokumentacija za natječaj za prostor disca. 
- Dimnjačarska služba počela bi s radom na jesen. Još traje tečaj za dobivanje majstorskog 

ispita. 
- Višak sadnica voćaka ustupit će se Školi u Crnom Lugu, ukoliko budu zainteresirani, ili 

OŠ Brod na Kupi. 
 
 
 
 



DAVORKA GRGURIĆ 
- Postupak odabira najpovoljnijeg ponuditelja za rekonstrukciju javne rasvjete u Supilovoj 

ulici, bilo je prigovora, izrađen je ugovor koji je na potpisu. Obzirom na hitnoću obavljeni 
su razgovori s izvoditeljem radova oko nabavke materijala i koordinacije izvođenja radova 
s ostalim investitorima i izvoditeljima. 

- U Fond za zaštitu okoliša poslan je dokument zbog pripreme Ugovora za izmjenu 
svjetiljki javne rasvjete u Delnicama. 

- Napravljeno je Rješenje za ovrhu za autocestu za komunalni doprinos. 
- Kamenita ulica – vrše se dogovori s privatnicima oko njihovih okućnica i uklapanja u 

novu niveletu ceste, dogovori oko dovršetka radova. 
- Dogovori oko dovršetka radova u mrtvačnici u Kuželju su pri kraju. 
- Rađene su ovrhe za komunalnu naknadu. 
- Prijava Agenciji za poljoprivredno zemljište za zakup poljoprivrednog zemljišta. 
- Priprema dokumentacije za postavljanje mljekomata. 
- Priprema i narudžba video nadzora za postavu na Trg 138. brigade. 
- Priprema i podjela sadnog materijala. 
- Sudjelovanje u radu Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu. 
- Pripreme za izbore za Europski parlament. 
- Izmjena odluke o visini naknade zakupa javnih površina. 
- Ugovor i preporuka pčelarima za način poticanja pčelarstva. 
- Priprema prijedloga natječaja za davanje u zakup disko kluba. 
- Svakodnevna kontrola računa i rada Risnjak-Delnice. 
- Dostavljanje podataka i obavijesti mjesnim odborima o načinu skupljanja komunalnog 

otpada po mjestima gdje su do sada bili kontejneri. 
- Prikupljanje ponuda za izmjenu stolarije – trgovina Marica u Brodu na Kupi. 
- Ugovori za terase. 
- Poslan je natječaj Ministarstvu turizma za Hot-spot Croatia (bežični Internet). 
- Komunalni redar je ovaj tjedan na godišnjem odmoru, povremeno se javlja po 

intervencijama koje ljudi daju prema njemu. 
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- U utorak je snimljena radio emisija vezana uz promociju Laloševe knjige Tragom delničke 

prošlosti. 
- U srijedu je s dogradonačelnicom, Ljiljanom Črnjar, Tomislavom Mrle i djelatnicama 

Knjižnice obiđen Dom HV, eventualno mjesto naše buduće knjižnice. 
- Održana je „Noć knjige“ na kojoj je bilo 15 osnovnoškolaca koji su se kritički osvrnuli na 

svoju lektiru (obveznu) i predstavili onu lektiru koju čitaju u slobodno vrijeme pod 
nazivom „Lektira kakvu želim“ a takvu lektiru nalaze u Knjižnici. Na taj način ispunili 
smo cilj – popularizirali svoj fond, dočekali ih s velikom izložbom na dva panoa knjiga 
koje su van lektirnih naslova, popularizirali smo knjigu i čitanje. 

- U radio-emisiji „Znanje je moć“ predstavljeno je ono što se danas događa – projekt 
„Spasimo Gorski kotar“. 

- Pojavio se problem s vodom i septičkom jamom no to će se riješiti. 
- Elektronički certifikat za prijavu i odjavu još samo treba instalirati. 

 
ZRINKA RUŽIĆ 
- U utorak je bio zadnji dan za dostavu ponuda u postupku bagatelne nabave za uredski 

materijal i tonere. Pristigle su tri ponude, izvršen je pregled i ocjena istih. 
- Ostali poslovi vezani su uz tekuće poslovanje i redovito se obavljaju. 

 
GORDANA PISKAČ 
- Agencija za plaćanja u poljoprivredi a koja je nadležna za provedbu projekta Supilove 

ulice, iznenada je zaključila da dio troškova neće priznati, da je neprihvatljiv dio koji se 
odnosi na popločenje trga (budućeg trga) jer da to nije nerazvrstana cesta. Imali smo 
dogovor da se vidi kako taj dio opravdati jer u gruntovnim knjigama je cesta, cesta je i 



sada i ostat će u prometu pješaka. Traže od nas da razlučimo troškove odnosno da iz 
troškovnika izvučemo van dio količina koji se odnosi na trg jer će to, navodno, biti 
neprihvatljivi trošak. Dvije godine gledaju projekt, bili su ovdje i sve je bilo u redu, a sada 
im ništa prihvatljivo nije. 

- Koordinacija odnosno komunikacija s Lidlom – postoji informacija da su radovi 
prijavljeni. Oni su nam potrebni zbog projekta njihove rasvjete, parkinga i objekta kako 
bismo znali, na dijelu kod Risnjaka jer nam je namjera urediti i plato ispred Risnjaka, gdje 
postaviti lampe. 

- Radovi u Kamenitoj – dogovor s ljudima, ima i ljutnje i prijetnje i slično no sve će se to 
dogovoriti jer ljudi su osjetljivi na promjene. 

- U utorak je održan sastanak u Komunalcu, koordinacija za radove u Supilovoj, vrijeme 
nam nije na ruku, materijal je ilovača, problem radi urušavanja. Izvođač ima dosta 
kapaciteta i mogao bi otvoriti iskope na više frontova. Danas ili sutra trebali su početi 
radovi od „Tigra“ na dijelu vodovoda međutim još nije maknuta terasa objekta. Ne bi bilo 
dobro da se dogodi da izvođač kaže da nije mogao raditi punim kapacitetom zbog toga te 
da Grad snosi troškove radi toga. Katarina Mihelčić navodi da vlasnik Tigra nije protiv 
rušenja i da mu treba dati razuman rok za rušenje. Spremni su na to da će imati poteškoća 
zbog radova i manjeg prometa ali i toga da će poslije imati lijepu ulicu. Ovu godinu 
moraju izdržati. Za vrijeme radova komunikacija Supilovom bit će omogućena. Predlaže 
da se ulaz u parkiralište napravi kao dvosmjerni. 

- Urbanistički plan Kendar je i fizički došao do nas, potpisan je od strane predsjednice 
Vijeća i upućen je na sve adrese – Ministarstvo, Zavod, Zavod županije, Urbanizam u 
Delnicama.  

- Radi se na izvješću o stanju u prostoru, pregledava se nacrt prijedloga izvješća koji je 
izvođač izvješća dostavio. 

- Problematika s Romima se i dalje nastavlja. Radi se o svađi u obitelji. Obitelji Andrić 
preselila je u Dedin no pojavljuju se oni koji se u ostavinskoj raspravi nisu odrekli kućerka 
na Barutani u njenu korist, i naravno da traže dio „kolača“ koji pripada Andrić Brigiti. 

 
U nastavku sjednice istaknut je problem pasa koji se bez nadzora, bez povoca kreću parkom 
što nije u skladu s Odlukom o komunalnom redu. Da li zabraniti ulazak pasa u Park? U 
raspravi su članovi istakli mišljenje da bi psi mogli biti u parku, ali psi bez povoca i oni koji 
obavljaju nuždu na dječjem igralištu nikako ne može. Zamjenica gradonačelnika o tome je već 
govorila na Radiju a ponovit će i danas u emisiji „Kava s gradonačelnikom“. Nikola Muvrin 
istakao je i problem što psi ulaze u prostor groblja. Katarina Mihelčić zamolila je sve koji vide 
takve slučajeve da iste slikaju kao dokaz nakon čega će se vlasnicima naplatiti kazna. Kazna 
iznosi 1.000 kuna. 
 
 
 
Dovršeno u 9,00 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Zamjenica gradonačelnika 
Klaudija Kumpar      Katarina Mihelčić 

 
 


